

၂၀၁၅-၂၀၁၆ မူခွဲကလံသိင်္ဂါတော်ရဲ့တော်ကျွေး

ကိုမိဒီးကိုပုမတော်မိတဖန်အတော်ဘိတ်ဘာဒီးတော်အိပ်မုနိပ်ဟန့် မှတ်အကါဒိပ်ကတော်တခါ ဒီးတော်ဟ်လိတော်ဆတ်ဘိတ်ဘာဒီးတော်ဟ်ပတုန် ကိုတော်ရဲ့တော်ကျွေးန့ၣ် တမုတ်တော်ဂုၢ်ယိယိမိဘၣ်.

တချူးတော်ဆတ်ဆိကတော် ကိုတော်ရဲ့တော်ကျွေး ဒီဖျိတော်ခုန်ဒိပ်မူခွဲကလံသိင်္ဂါတော်အိပ်သးနးနးတဖန်ဒီးဘၣ်န့ၣ် စုဖိလ်ပဒိပ်ကို ပါချူးကိုခိပ်ကျွန် **Valeria Silva** ထံၣ်လိတ်တဲသကိးတော်ဒီးပုမတော်ဘၣ်ကုၣ်သ့စဲန့ၣ်တဖန်လၢအိပ်ဖဲ ကိုကော်ရုၣ်အပူ ဒီး ပုလၢအိပ်ဖဲကိုကော်ရုၣ်အချူးတဖန်န့ၣ်လီၤ. ပတော်ဟ်လိသးနီၢ်နီၢ် မှာ ပကတုးသ့ၣ် ညါ ကိုမိဟ်ပိယိမိ, ကိုပုမတော်မိ ဒီး ပုတတဖန်တဖန်ဘၣ်သးတော်ဆိကတော်ကိုဒီး ဟ်ပတုန်ကိုတဖန်ဖဲလိမၤဒီးအတော်ရဲ့တော်ကျွေးဖျိ မူခွဲကလံသိင်္ဂါတော်အိပ်သးအယိ န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစုဟ်သ့ၣ်ဟ်သးလၢ ပကူၢ်စုၣ်တယၢ် မူခွဲကလံသိင်္ဂါတော်အိပ်သးတပယုၣ်ယိလၢ National Weather Service ဒ်သိးဒီး ပကဟ်ဖျိဒီးဒုးသ့ၣ်ညါ တော်မၤအ သးအဂုၢ်အကျိလၢအဘၣ်ကတော် လၢ ကိုမိ, ကိုပုမတော်မိဒီး ဟ်ပတုန်တဖန်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတော်အံၤအစဲညါ, တော်စးထီၣ်ကိုအဆၢအကတော်စဲၤန့ၣ် တမုတ်တော်ဂုၢ်အ ဘၣ်အခါး လၢစုဖိလ်ပဒိပ်ကိုအဂီၢ်ဘၣ်.

တော်ခုန်ဒိပ်အနံၤ တော်ပျံၤကိုတော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန် မှာလၢ တော်ခုန်ဒိပ် မုတမုာ် ကလံခုန်ဒိပ်	မူခွဲကလံသိင်္ဂါအနံၤ တော်ပျံၤကိုမုာ်လၢ မူခွဲကလံသိင်္ဂါ မုတမုာ် တော်ဝံစိတ်တိချူးကိုမိအိပ်ဒီးတော်ဘၣ်ယိပ်
<ul style="list-style-type: none"> • ကိုကဘၣ်တော်ပျံၤအိပ်ဖဲ တော်ထီၣ်ဒုးမူခွဲကလံသိင်္ဂါကမၤအသးဖဲ ဂီၤဒီ ဖဲန့ၣ်ရံၣ် လၢအပူမုၢ်ကွဲၣ်တနံၤတော်ကစိတ်တော်ပျံၤအပူ • ကလံအူခုန်ဒီးတော်ခုန်ဒိပ်အိပ်ဖဲ -၃၅ ဒိပ်ကရံၣ် Fahrenheit မုတမုာ် • ကလံတော်ခုန်ဒိပ်အိပ်ဖဲ -၂၅ ဒိပ်ကရံၣ် Fahrenheit • တော်ဆတ်တဖန်ကဘၣ်တော်ရဲ့တော်ကျွေးဟ်လိအိပ်ဖဲ ဟါဒီ ဖဲဒုၣ်န့ၣ်ရံၣ် တချူး ဖဲတော်ဆိကတော်ဟ်ပတုန်ကိုတော်ရဲ့တော်ကျွေးအနံၤ • ဟ်ပတုန်တဖန်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တော်ကစိတ်တော်ဘိတ်ဘာဒီးသ့ၣ်ညါတဖန်ခိဖျိ လိတ်စိ, လိလံာ်ပရၢဒီးအံၤမုလ်, ဒီး တော်ဟ်ထီၣ်တော်ကစိတ်လၢ ပကူၢ်ပုၣ်ယဲၤသန့အပူ ဒီး spps.org ပုၣ်ယဲၤသန့ • တော်ဘိတ်ဘာဒီးသ့ၣ်ညါတဖန် ကဘၣ်တော်ဆုအိၤဆူ တော်ကစိတ်သန့ (ကွဲၣ်ဟူဖျါ, လိတ်တော်ကစိတ်, ဒီးကွဲၣ်လုလီၤ) <p>ကိုတော်ရဲ့တော်ကျွေးလၢတော်ဟ်ပတုန်အိတ်တဖန်အမုာ်ဝဲ-</p> <ul style="list-style-type: none"> • ဖြိပ်ခုန်-၁၂တီၤ ခဲလၢာ် တော်တဖန်ဖဲလိမၤဒီး ဒီးတော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန် • ဖိသၣ်ဆံးကုၣ်သ့လီၤဆိတ်တော်ရဲ့တော်ကျွေး • ဟါဒီကိုပျံၤလီၢ်ခံ တော်ဖဲလိမၤဒီးတော်ရဲ့တော်ကျွေးဒီးကုၣ်သ့တော်ဟူးတော်ဂဲၤတဖန် • တော်မၤအါထီၣ်တော်မၤလိမုာ်နံၤ(EDL) • Flipside • တော်လဲၤဟးမၤလိတ်လၢကိုချူး(Field trips) • ကိုမုးတော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန် • ဟါဒီတီၤထီၣ်တော်ရဲ့တော်ကျွေး • သးစာ် ပုတတဖန်ကုၣ်သ့တော်တဖန်ဖဲလိမၤဒီးတဖန် • ဟ်ပတုန်တဖန်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တော်ဆိကတော်ကျွေးတဖန်(မိာ်ပတော်သိင်္ဂါလိ, ကို အိးထီၣ်နံၤ, တော်အိပ်ဖျိၣ် ဒီးတော်ဂုၢ်လၢ) • တော်ဆိကတော်တၢ်လိာ်ကွဲၣ်တော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန် ကဘၣ်တော်ဆတ်ဆိကတော်လၢ တော်ရဲ့တော်ကျွေးတခါစုၣ်စုၣ်အဖိခိၣ်လီၤ. တော်ရဲ့တော်ကျွေးတော်ဆိကတော်လဲၤသးတဖန် ကဘၣ်တော်ရဲ့တော်ကျွေးဟ်ထီၣ်အိပ်ဖဲ sports.spps.org ပုၣ်ယဲၤဘျးစဲအပူ • ဒိပ်ခါဘၣ်ရံၣ်ချူးဘၣ် ကဆိးထီၣ်အသး စုၣ်တီၤန့ၣ်လီၤ. ဟ်ပတုန်တဖန်လၢဆဲး လီၤအဖိမဲဖဲ ဒိပ်ခါဘၣ်ရံၣ်ချူးဘၣ်တော်ရဲ့တော်ကျွေးပုၣ်တဖန်ကဒီးန့ၣ်တော်ကစိတ် တော်ဘိတ်ဘာဒီးသ့ၣ်ညါဘၣ်သး တော်လိာ်တော်ကျွေးလၢအိးထီၣ်သးအလိာ်တဖန်လီၤ. • ပုသးပုၢ်ကိုဒီးတော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန်ကဆိးထီၣ်အသး- 	<ul style="list-style-type: none"> • ကိုတော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန်ကဘၣ်တော်ဆိကတော်ဟ်ပတုန်အိပ်ဖဲ မူခွဲကလံသိင်္ဂါဒီး ကိုဘျးဒိပ် လၢဒုးကဲထီၣ်တော်ဘၣ်ယိပ်အါအါ ဒီး တော်အိပ်သးတညိတ်ဘၣ်လၢ ကိုဘိတ်ဘာဒီးတော်ဝံစိတ်တိချူးအဂီၢ် ဒီး ပုမတော်မိကဟဲထီၣ်တော်မၤလၢတအိပ်ဒီးတော် ဘၣ်တော်ဘာတော်ပုၣ်ဖျးဘၣ်အခါ • တော်ရဲ့တော်ကျွေးဟ်လိတော်ဆတ်တဖန် ဟါဂီၤ ၅းဝ၀န့ၣ်ရံၣ်ဖဲ တော်ဆိကတော်ဟ်ပတုန် ကိုတော်ရဲ့တော်ကျွေးအနံၤ • ဟ်ပတုန်တဖန်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တော်ကစိတ်တော်ဘိတ်ဘာဒီးသ့ၣ်ညါတဖန်ခိဖျိ လိတ်စိ, လိလံာ်ပရၢဒီးအံၤမုလ်, ဒီး တော်ဟ်ထီၣ်တော်ကစိတ်လၢ ပကူၢ်ပုၣ်ယဲၤသန့အပူ ဒီး spps.org ပုၣ်ယဲၤသန့ • တော်ဘိတ်ဘာဒီးသ့ၣ်ညါတဖန် ကဘၣ်တော်ဆုအိၤဆူ တော်ကစိတ်သန့ (ကွဲၣ်ဟူဖျါ, လိတ်တော်ကစိတ်, ဒီးကွဲၣ်လုလီၤ) • ဖဲကိုထီၣ်အကတော် ဒီး တော်ကစိတ်မုာ်ဟ်ဖျါဝဲလၢ မူခွဲကလံသိင်္ဂါတော်အိပ်သးတဂူ ဒိပ်ဒိပ်ကမၤအသးဖဲမုာ်ဆါဒိကတော်န့ၣ်, ဝံသးစုၢ်ကွဲၣ်ဒီးယုသ့ၣ်ညါတော်ဂုၢ်လီၤ တော်လိမၤဆဲးဖဲ “ Same Day Weather Cancellation” စရိတ်ဟ်ဖျါဖဲ ကဘျးဖဲ ၃အပူတက့ၢ်. <p>ကိုတော်ရဲ့တော်ကျွေးလၢတော်ဟ်ပတုန်အိတ်တဖန်အမုာ်ဝဲ-</p> <ul style="list-style-type: none"> • ဖြိပ်ခုန်-၁၂တီၤ ခဲလၢာ် တော်တဖန်ဖဲလိမၤဒီး ဒီးတော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန် • ဖိသၣ်ဆံးကုၣ်သ့လီၤဆိတ်တော်ရဲ့တော်ကျွေး • ဟါဒီကိုပျံၤလီၢ်ခံ တော်ဖဲလိမၤဒီးတော်ရဲ့တော်ကျွေးဒီးကုၣ်သ့တော်ဟူးတော်ဂဲၤတဖန် • တော်မၤအါထီၣ်တော်မၤလိမုာ်နံၤ(EDL) • Flipside • တော်လဲၤဟးမၤလိတ်လၢကိုချူး(Field trips) • ကိုမုးတော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန် • ဟါဒီတီၤထီၣ်တော်ရဲ့တော်ကျွေး • လီၢ်ကဝီၤတော်ဖဲလိမၤဒီးလီၢ်တဖန်(Area Learning Centers) • ဖိသၣ်ဆံးဒီးဟ်ပတုန်တဖန်ကုၣ်သ့(ECFE) • သးစာ် ပုတတဖန်ကုၣ်သ့တော်တဖန်ဖဲလိမၤဒီးတဖန် • ဟ်ပတုန်တဖန်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တော်ဆိကတော်ကျွေးတဖန်(မိာ်ပတော်သိင်္ဂါလိ, ကို အိးထီၣ်နံၤ, တော်အိပ်ဖျိၣ် ဒီးတော်ဂုၢ်လၢ) • တော်ဆိကတော်တၢ်လိာ်ကွဲၣ်တော်ရဲ့တော်ကျွေးတဖန် ကဘၣ်တော်ဆတ်ဆိကတော်လၢ တော်ရဲ့တော်ကျွေးတခါစုၣ်စုၣ်အဖိခိၣ်လီၤ. တော်ရဲ့တော်ကျွေးတော်ဆိကတော်လဲၤသးတဖန်

၂၀၁၅-၂၀၁၆ မူခိုင်ကလံသိင်ဂီတင်ရဲင်တင်ကျဲ

<ul style="list-style-type: none"> • Community Education • Hubbs Center • East Side Hub@Harding • Early Childhood Family Education <p>• တင်အိင်ဖိုင်ဒီးတင်ဟူးတင်ဂဲတဖင်လါအဘင်တင်ရဲင်ကျဲအိလါတင်ကရုကရီဂုဂတဖင် (ဒ်အမုာ် YMCA, Girl Scouts, tutoring ဒီးအဂုအဂတဖင်)ဒီးအိင်ဖဲပကွဲတင်သုင်ထိုင်ပူတဖင် ကအိင်ဖဲဒ် မုတမုာ်ဘင်လါတင်ကရုကရီဒ်န့ ဟ်ပတင်ဘင်န့လီ။ နမုာ်အိင်ဒီးတင်သံကွဲန့ဆဲးကျိးပုတီခိင်ရဲလဲတင်တဖင်တက့ာ်။</p>	<p>ကဘင်တင်ရဲင်ကျဲဟ်ထိုင်အိလဲ sports.spps.org ပှ်ယဲးဘူးစဲအပူ</p> <ul style="list-style-type: none"> • နံင်ခါဘင်ရဲင်ချားဘ် တအိးထိုင်အသးဘင်။ • တင်ဆိကတီဟ်ပတင် ပှ်သးပှ်ကွဲဒီးတင်ရဲင်တင်ကျဲတဖင်, ဒီးတင်အံပတ်ယုာ် Hubbs Center ဒီး East Side Hub@Harding • တင်အိင်ဖိုင်ဒီးတင်ဟူးတင်ဂဲတဖင်လါအဘင်တင်ရဲင်ကျဲအိလါတင်ကရုကရီဂုဂတဖင် (ဒ်အမုာ် YMCA, Girl Scouts, tutoring ဒီးအဂုအဂတဖင်)ဒီးအိင်ဖဲပကွဲတင်သုင်ထိုင်ပူတဖင် ကအိင်ဖဲဒ် မုတမုာ်ဘင်လါတင်ကရုကရီဒ်န့ ဟ်ပတင်ဘင်န့လီ။ နမုာ်အိင်ဒီးတင်သံကွဲန့ဆဲးကျိးပုတီခိင်ရဲလဲတင်တဖင်တက့ာ်။
--	---

တင်စူးကါ National Weather Service ဒီး တင်ထိုင်ဒူးဟ်ပနီင်မူခိုင်ကလံတင်အိင်သးလီ။ | ဝဲတင်ရဲင်ခိင်ဖဲ - ၂၅နံင်ကရဲင် F အခါ ဘားစဲလါစူးကါနံင်အိင်တဖင် တင်စူးထိုင်အစဲဒီးလဲတင်တန့ဘင်။

တနံယီ တင်ဆိကတီဟ်ပတင်တင်ရဲင်တင်ကျဲတဖင်လါမူခိုင်ကလံသိင်ဂီအယီ
 တင်ဆိကတီဟ်ပတင် ဟါခိကွဲပှ်လီဝဲတင်ဖဲလဲမဲဒီးတင်ဟူးတင်ဂဲခိဖျိ မူခိုင်ကလံတင်အိင်သးတဖင် မှ်တင်အိင်သးမဲဟးဂီကွဲတင်ရဲင်တင်ကျဲဒိတနံညါန့လီ။ ကွဲတဖင်ထိုင်ဒ်ညီန့အသိးလီ။

- တင်ဟ်လဲတင်ဆိကတီဟ်ပတင်တင်ရဲင်တင်ကျဲန့ ကဘင်တင်အါတင်အိလဲ ဂီခိ ၁၀:၀၀နံင်ရဲင်ဖဲ တင်ဆိကတီဟ်ပတင်တင်ရဲင်တင်ကျဲအနံန့လီ။
- တင်ရဲင်တင်ကျဲလါတင်ဆိကတီဟ်ပတင်တဖင်မှ်ဖဲ-**
- ဟါခိကွဲပှ်လီဝဲ တင်ဖဲလဲမဲဒီးတင်ရဲင်တင်ကျဲဒီးကွဲသုတင်ဟူးတင်ဂဲတဖင်
 - ဟါခိ ဖြိုင်ခုင်
 - ဟါခိ ဖိသင်ဆဲးကွဲသုလဲဆိတင်ရဲင်တင်ကျဲ(ECSE)
 - တင်မဲအါထိုင်တင်မဲလီမုာ်နံ(EDL)
 - Flipside
 - တင်လဲဟးမဲလီတင်လါကွဲခါ(Field trips)
 - ကွဲမူးတင်ရဲင်တင်ကျဲတဖင်
 - ဟါခိတီထီကွဲတင်ရဲင်တင်ကျဲ
 - လီကဝီတင်ဖဲလဲမဲဒီးလီတဖင်(Area Learning Centers)
 - ဖိသင်ဆဲးဒီးဟံင်ဖိထီကွဲသု(ECFE)
 - သးစာ် ပှ်တတကွဲသုတင်ဖဲလဲမဲဒီးတဖင်(တင်အံပတ်ယုာ် Hubbs Center ဒီး East Side Hub@Harding)
 - ဟံင်ဖိထီတင်မဲသကိးတင်အတင်ရဲင်တင်ကျဲတဖင်(မိာ်ပတ်သိင်လီ, ကွဲအိးထိုင်နံ, တင်အိင်ဖိုင် ဒီးတင်ဂုဂ)
 - တင်ဆိကတီဟ်ပတင်တင်ရဲင်တင်ကျဲတဖင် ကဘင်တင်အါတင်အိလါတင်ရဲင်တင်ကျဲတခါစုာ်အဖိခိင်လီ။ တင်ရဲင်တင်ကျဲတင်ဆိကတီဟ်ပတင်ကဘင်တင်ရဲင်ကျဲဟ်ထိုင်အိလဲ sports.spps.org ပှ်ယဲးဘူးစဲအပူ
 - နံင်ခါဘင်ရဲင်ချားဘ်တဖင် ကအိးထိုင်အသးလါတင်လီကိးတီဒဲး တုလါ မိာ်ပတ်ဖင်ဟဲကွဲအိင်ကွဲအဖိလဲလင်ဝဲအခါန့လီ။